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KNBB Vereniging Carambole 

 

INFORMEEL OVERLEG ZN, 13 november 2021 te Oirschot 
 
Aanwezig: districten Kempenland, Midden Brabant, West Brabant, Maastricht 
Bestuur KVC: Piet Verhaar, Benny Beek, Piet Verschure, Janneke Horneman 
Afwezig: Delta-Zuidwest, Venlo, Zuid Limburg 
 

1. Opening 
Om 10.45 uur opent Piet Verhaar de vergadering. 
Het KNBB bestuur heeft gevraagd om ons beleid m.b.t. corona bekend te maken, zodat dit met 
de andere secties kan worden afgestemd.  We moeten kijken wat mogelijk is en waar we 
kampioenschappen kunnen verschuiven.  
We weten niet of het voor langere tijd gaat werken, maar daar willen we nu nog niet vanuit 
gaan. Avondwedstrijden moeten worden opgeschort, dagwedstrijden kunnen  gewoon 
doorgaan. 

 
2. Status wedstrijdsoftware 

De bouw van de nieuwe PK software is in volle gang en klaar in het voorjaar, zodat we er vanaf 
volgend seizoen mee kunnen werken. In elk geval gebruiken we Biljartpoint volgend seizoen nog 
wel voor de teamcompetitie.  
Ledenadministratie is apart, dit komt niet in de wedstrijdsoftware. Er komt wel een koppeling 
tussen beide systemen. Elke dag kunnen we dan een update krijgen van het volledige 
ledenbestand.  
Inschrijven gebeurt in de wedstrijdsoftware, behalve de nationale inschrijvingen (die doen de 
desbetreffende leden zelf rechtstreeks via Ad Klijn).  
 

3. Nieuwe ledenadministratie 
Renflex vervalt. Wie zijn benodigde gegevens voor deelname aan wedstrijden niet bekend wil 
maken, kan niet inschrijven. Per lid moet worden aangegeven of hij akkoord gaat met het 
verstrekken van de gegevens, dit kan in de nieuwe ledenadministratie met een vinkje worden 
aan- of uitgezet.  
We moeten nog afspraken maken over voorlichtingssessies met de districten.  
Het blijft belangrijk om overleden mensen af te melden. Dit is de verantwoordelijkheid van de 
verenigingssecretaris. 
 

4. Autonomie districten 
De WCB bestaat nu uit bijna alleen wedstrijdleiders. Het zou goed zijn als we de autonomie van 
de districten op wedstrijdtechnisch gebied aan banden leggen. Bijv. het bepalen van resultaten 
(gemiddeldes) is te divers geworden. Het voorstel is om t.a.v. de reglementen 1 lijn te trekken. 
Dit moet de toestemming krijgen van de districten in de ALV. Daarna kan de Reglementen-
commissie ook beter haar werk doen. Zaken zoals aftrek van punten bij te hoog spelen bij een 
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NO gemiddelde, behoeft ook heroverweging.  
 
In 2 gewesten was men volledig het met centrale aansturing eens. Eén gewest is wat verdeeld in 
de meningen. Men beroept zich op cultuur, die ze niet zomaar willen veranderen. De 
vergadering wil ook graag 1 reglement voor heel Nederland. 
Opgemerkt wordt dat afgelopen seizoen nog reglementswijzigingen zijn gekomen nadat het 
seizoen al was begonnen. Soms is het nodig om direct bij te sturen, en dat is ook wat er gebeurd 
is. Voortaan zullen de reglementsvoorstellen in het voorjaar gereed zijn, zodat er tijd genoeg is 
om ze te communiceren.  
 

5. Communicatie contributie-facturen 
Na de facturatie in augustus zijn er 80 berichten gekomen voor wijzigingen, wat heel veel werk 
heeft opgeleverd. Benny Beek dringt erop aan dat de verenigingssecretarissen de 
ledenadministratie goed bijhouden. Wij hebben voldoende vooraf gecommuniceerd over dit 
onderwerp, maar de meesten wachten de factuur af en zien dan wel. Wellicht worden 
communicaties niet (goed) gelezen.  
Informatie waarom men bijv. niet speelgerechtigd is, komt vaak niet bij de leden in kwestie 
terecht. Die leden zouden hun vereniging erop moeten kunnen wijzen dat ze hun zaak niet op 
orde hebben.  
Momenteel is 86.000 euro terugbetaald aan contributie. Ook dit leidde soms tot vragen, 
ondanks dat we tot contributieteruggave in de ALV hebben besloten en daarover hebben 
gecommuniceerd.  
 

6. Peiling nieuwe kledingvoorschriften 
De kledingvoorschriften zijn aanzienlijk versoepeld. Zwarte spijkerbroeken en sportschoenen zijn 
nu toegestaan, zolang het netjes is. ‘Netjes’ is een rekbaar begrip.  
Motivatie: de jeugd wil in elk geval makkelijke kleding, tenzij ze voor een nationaal team 
uitkomen. We moeten met de tijd meegaan, en kijken ook naar ontwikkelingen in de andere 
secties. 
Er zijn spelers die zich hieraan ergeren, anderen juist niet. Belangrijk is dat de vereniging het 
clubtenue bepaalt en erop toeziet dat leden dit dragen. In elk geval moet duidelijk zijn van welke 
vereniging men lid is en een team moet als zodanig herkenbaar zijn. Een districtsteam kan hierop 
een uitzondering vormen.  
 

7. Evaluatie PK intervalsysteem 
Er wordt door de WCB een enquête opgesteld over dit onderwerp. Deze willen we naar alle 
leden sturen en vooraf ter inzage aan de districten.  
 

8. Samenvoeging moyennes 
Momenteel zijn de PK en competitie moyennes gescheiden. PK gemiddelde mag niet lager zijn 
dan teamgemiddelde.  
Willen we alle wedstrijden op 1 hoop gooien om het moyenne te bepalen? Voor dagbiljarten 
gaat dit niet op, omdat daar te weinig deelnemers zijn en de klasse heel groot is. Ook hier gaat 
het om eenvoud van regels.  
De vergadering is er voorstander van om het gescheiden te houden. 
Als je in 2 districten speelt, zou je in beide districten hetzelfde moyenne moeten hebben.  
Voorgesteld wordt om PK overal (dus in elk district waar je speelt) hetzelfde te houden en de 
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competitie ook (maar wel verschil in dag- en avond). Dit moet in de toekomst door de 
wedstrijdsoftware ondervangen worden.  
 

9. PK afvaardigingen 
In een district speelde een speler in 2 verschillende klassen districtsfinale. Dit kan alleen bij 
promotie in een rechtstreekse finale, anders niet. Echter, je kunt maar voor 1 klasse uitkomen in 
het gewest.  
als voor een klasse onvoldoende inschrijvingen zijn, mogen spelers uit de onderliggende klasse 
worden uitgenodigd om de finale aan te vullen. Bij deelname aan de hogere klasse verliest men 
het recht op afvaardiging naar het gewest in de onderliggende klasse. 
 

10. Verzoek aanpassing competitiereglement 
Er zijn spelers die in dezelfde competitie spelen voor 2 verenigingen. Dit kan leiden tot 
competitievervalsing. Anderzijds willen we zoveel mogelijk teams laten spelen.  
We zouden het kunnen ondervangen door een maximum aantal partijen vast te stellen om te 
mogen spelen voor het 2e team. De vergadering is hier geen voorstander van. Voorop staat dat 
we de mensen zoveel mogelijk moeten laten spelen.  
 

11. Rondvraag 
Piet de Nijs: competitie: waarom wordt bij het driebanden geen 2 intervallen hoger voor een 
dubbelpartij gehanteerd en bij het libre wel? Het district kan dit zelf bepalen. Piet Verschure 
neemt dit punt mee naar de WCB.  
 
Ad Koolen: biedt excuses aan dat er zo weinig districten aanwezig zijn. Enkele hebben zich zelfs 
niet afgemeld.  
 
Benny Beek: er zal in de ALV een contributieverhoging van 2 euro worden voorgesteld. 
 
Om 12.40 uur sluit Piet Verhaar de vergadering.  
 
 
  
 


